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July 2, 2020 

 
Port of Montreal Strike Notice 

 

 
 
Dear Valued Customer, 
 
The Maritime Employer's Association has received a strike notice starting on Thursday, July 2 at 3:00 pm EDT and 
ending on Saturday, July 4 at 6:59 am EDT. At this time, the Port of Montreal and specifically two container terminals 
operated by Montreal Gateway Terminals Partnership (MGTP) will be closed. At this time the plan to resume 
operations will be on Saturday, July 4 at 7:00 am. EDT 
  
Please make necessary alignments for delivery or pickup of cargoes into the port terminals.  
 
 
Thank you for being our Valued Customer. If you have any questions, please do not hesitate to contact your           
C.H. Robinson commercial representative for further information. 

 

Sincerely, 

C.H. Robinson 

 

 

Le 2 juillet, 2020 

 
Préavis de grève au Port de Montréal 

 
 

 
Chere clients; 

 
Nous vous remercions de votre loyauté. Si vous avez des questions, n’hésitez pas à communiquer avec 
C.H. Robinson pour en savoir plus. 

 

Cordialement, 

C.H. Robinson 

 

L'Association des employeurs maritimes a reçu un avis de grève commençant le jeudi 2 juillet à 15 h 00 et se 
terminant le samedi 4 juillet à 6 h 59. À l'heure actuelle, le port de Montréal et plus particulièrement deux 
terminaux à conteneurs exploités par le Partenariat des terminaux de Montréal Gateway (MGTP) seront fermés. 
À ce moment, le plan de reprise des opérations sera le samedi 4 juillet à 7h00. 
  
Veuillez effectuer les alignements nécessaires pour la livraison ou l'enlèvement des cargaisons dans les 
terminaux portuaires. 

http://www.chrobinson.com/

